

Bulletin No.: AFR-14-84

Attention : All Team Managers and Competitors/所有车队经理与参赛者
Subject : Car Transportation Updated 最新的车辆运输情况
Date : 4th November 2014

Dear Team Managers and Competitors,
致各位车队经理及参赛者,

Please be informed that the containers transported from Shanghai to Hong Kong will be arrived Hong Kong in week 47.
由上海运返香港的货柜将于第四十七周抵达香港。

If the team is using own containers, please arrange for picking up the containers accordingly. Please also note that only original release order is accepted for picking up the containers, kindly arrange staff to get the original document in FRD office.

如运送货柜是属于车队的, 请该车队自行安排约柜及提柜事宜。另外, 提柜前车队必须出示正本提柜文件证明, 所以请车队安排人手到 **FRD** 办公室领取正本文件。

If the team is using logistic company's containers, please wait for FRD further notice of the pick-up time and location.

如运送货柜是属于运输公司的, 请等待 **FRD** 另行通知提柜时间及地点。

Meanwhile, please be reminded to make your own arrangement for entry formalities to Zhuhai.

同时, 请自行安排往珠海之入关手续。

Thank your for your kind attention.
谢谢。

Ms Janet Lau, Race Administration
赛事秘书处 刘可欣小姐
Asian Formula Renault Series
亚洲雷诺方程式系列赛